
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S- 446 (19int04052)

atum indiening: 2 september 2019

Onderwerp: Forse stijging afvalstoffenheffing na aanbesteding

Naam indiener: Ard op de Weegh

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Bij deze onze verduidelingsvragen, waar je vanmorgen om vroeg:

Was Attero BV de goedkoopste aanbieder en zo neen, wat heeft ertoe geleid, dat het hen 
gegund
werd?

Vraag 1: In het antwoord wordt niet aangegeven – wat wel gevraagd wordt – wat de 
financiële
gevolgen zijn voor de inwoners. En dan liever niet verschuilen achter de besluitvorming van 
de raad,
maar iets zeggen van de verhoging in het raadsvoorstel. Immers als de raad de tarieven niet
(voldoende) wil verhogen, blijven we toch zitten met een te financieren deel.

Vraag 2: dus er zijn geen wijzigingen meer in beleid en richting van de raad m.b.t. 
duurzaamheid
tussen de laatste twee aanbestedingen?

Vraag 3: op de laatste regel van de vraag (bijstellen milieu ambitie en dientengevolge 
bijstellen
lasten voor de burger.

Vraag 4:

Vraag 5: Is informeren in voorbereidende vergadering voldoende of moet dit officieel naar de 
raad?

Vraag 6: Is er sinds 24 oktober 2017 niets meer gebeurd?

Graag schriftelijke beantwoording

Met vriendelijke groeten,
Ard op de Weegh


